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5.3.2/1 

Nevalstisko organizāciju un Ministru kabineta sadarbības memoranda 

īstenošanas padomes sēdes protokols 

 

Protokols Nr. 1 

2023. gada 25. janvārī 

Attālināti Webex platformā Rīgā, Brīvības bulvārī 36, Ministru kabineta Zaļajā zālē  

 

Sēdi vada:  

Kristīne Zonberga – biedrības "Latvijas Pilsoniskā alianse" direktore, Memoranda 

padomes vadītāja vietniece 

 

Sēdē piedalās padomes locekļi un to pārstāvji: 

1. Jānis Citskovskis – Memoranda padomes vadītājs, Valsts kancelejas direktors  

2. Mihails Papsujevičs – Tieslietu ministrijas valsts sekretārs  

3. Ingus Alliks – Labklājības ministrijas valsts sekretārs  

4. Diāna Rancāne (aizvieto Baibu Bāni) – Finanšu ministrijas pārstāve 

5. Māra Sīmane (aizvieto Pēteri Vilku) – Pārresoru koordinācijas centra pārstāve 

6. Māris Klismets (aizvieto Edvīnu Balševicu) – Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijas pārstāvis 

7. Ilona Jekele – (aizvieto Daci Vilsoni) – Kultūras ministrijas pārstāve 

8. Andris Gobiņš – biedrības "Eiropas Kustība Latvijā" prezidents  

9. Āris Ādlers – biedrības "Alianse Pārnozariskai Ilgtspējīgai attīstībai" prezidents 

10. Agnija Jansone – biedrības "Latvijas Skautu un gaidu centrālā organizācija" pārstāve 

11. Inese Vaivare – biedrības "Latvijas Platforma attīstības sadarbībai" direktore 

12. Agnese Frīdenberga – biedrības "Sabiedriskās politikas centrs Providus" pārstāve 

13. Anna Norvele (aizvieto Ilzi Bergmani) – biedrības "Latvijas Jaunatnes padome" 

pārstāve 

 

Citi sēdes dalībnieki: 

Agnese Rācene-Krūmiņa – Tieslietu ministrija 

Inese Kušķe – Valsts kanceleja 

Haralds Beitelis – Valsts kanceleja 

Inita Pauloviča – Valsts kanceleja 

Anna Deksne – Valsts kanceleja 

Indra Mangule  

Taisa Trubača – Finanšu ministrija 

Juris Dzelme – nodibinājums "Augstākās izglītības kvalitātes centrs"/ biedrība "Latvijas Neat-

karīgā izglītības un zinātnes apvienība" 

Justīne Krēsliņa – biedrība "Eiropas Latviešu apvienība" 

Aira Priedīte – biedrība "Eiropas Latviešu apvienība" 

Viesturs Ūlis – biedrība "'Latvijas Zivsaimnieku Asociācija'" 
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Mikus Zelmenis – biedrība "Latvijas Kvalitātes biedrība" 

Zaiga Pūce – Sabiedrības integrācijas fonds 

Reinis Lasmanis – Sabiedrības integrācijas fonds 

Ilze Trušinska – Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija 

Anda Grīnfelde – arodbiedrību apvienība "Latvijas Brīvo arodbiedrību savienība" 

Dace Paegle – biedrība "Sieviešu sadarbības tīkls" 

Andris Alksnis – biedrība "Latvijas Māsu asociācija"/ biedrība "Rīgas attīstības biedrība" 

Egils Rupeks – biedrība "Svētā Lūkas atbalsta biedrība" 

Guntis Gūtmanis – biedrība "Lauksaimnieku organizāciju sadarbības padome" 

Sarmīte Pīlāte  – biedrība "Latvijas Pieaugušo izglītības apvienība" 

 

Protokolē: 

Zane Legzdiņa-Joja – Valsts kancelejas Valsts pārvaldes politikas departamenta Valsts 

pārvaldes attīstības nodaļas konsultante sabiedrības līdzdalības jautājumos  

 

Sēdi sāk plkst. 11.02 

 

Sēdes darba kārtība: 

   Jautājums Ziņo/Uzaicinātie 

1. 25.01.2023. sēdes darba kārtības apstiprināšana 

Kristīne Zonberga 

Biedrības "Latvijas Pilsoniskā 

alianse" direktore, Memoranda 

padomes vadītāja vietniece 

2. Pētījuma "Līdzdalība Latvijā" rezultāti  Indra Mangule 

3. 
Par Memoranda padomes paveikto 2022. gadā un 

2023. gada aktivitātēm 

Zane Legzdiņa-Joja 

Valsts kanceleja 

4. 

Par pārstāvja deleģēšanu darbam Pilsoniskās līdz-

dalības veicināšanas programma diasporas NVO 

darbības atbalstam" vērtēšanas komisijā 

Kristīne Zonberga 

Biedrības "Latvijas Pilsoniskā 

alianse" direktore, Memoranda 

padomes vadītāja vietniece 

5. 

Par risinājumu nevalstisko organizāciju deleģēto 

pārstāvju ES fondu Uzraudzības komitejā un 

apakškomitejās atlīdzības jautājumam 

Diāna Rancāne 

Taisa Trubača 

Finanšu ministrija 

6.  

Dažādi:  

- par pieteikšanās izsludināšanu Memo pado-

mes pārstāvja vietai dalībai VSS un pār-

stāvja vietai attīstības sadarbības grantu 

projektu konkursa vērtēšanas komisijā; 

- nākamās sēdes norises laiks un darba kār-

tība  

Kristīne Zonberga 

Biedrības "Latvijas Pilsoniskā 

alianse" direktore, Memoranda 

padomes vadītāja vietniece 

 

1. jautājums 

25.01.2023. sēdes darba kārtības apstiprināšana 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: K. Zonberga 

Nolemts: 

Apstiprināt 25.01.2023. sēdes darba kārtību. 
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2. jautājums 

Pētījuma "Līdzdalība Latvijā" rezultāti 

____________________________________________________________________ 

Ziņo: I. Mangule 

Izsakās: K. Zonberga, Z. Legzdiņa-Joja 

 

I. Mangule iepazīstina ar pētījuma rezultātiem, sniedzot ieskatu arī pētījumā izmantotajā Sen-

semaker metodē. Iedzīvotāju aptaujas rezultāti parāda, ka vairākas kopsakarības attiecībā uz 

iedzīvotāju motivāciju iesaistīties lēmumu pieņemšanas procesā, kas pētnieces ieskatā būtu 

jāņem vērā valsts pārvaldei, nodrošinot jēgpilnas līdzdalības iespējas sabiedrības pārstāvjiem 

gan laika ietvarā, gan pārstāvniecībā.  

K. Zonberga lūdz Valsts kanceleju informēt par turpmākajiem plāniem aptaujas rezultātu iz-

mantošanai.  

Z. Legzdiņa-Joja pateicas pētniecei I.Mangulei par sadarbību, informē, ka pētījuma gala ziņo-

jumu kopā ar prezentāciju un video ir plānots publicēt Ministru kabineta tīmekļvietnē, kā arī 

rezultātus plānots izmantot MK noteikumu Nr. 970 “Sabiedrības līdzdalības kārtība attīstības 

plānošanas procesā” grozījumu izstrādē.  

I. Mangule uzver, ka inovatīvu pētījuma metožu izmantošana ļauj iegūt rezultātus, kas ir vērtīgi, 

lai saprastu, kā labāk sekmēt sabiedrības iesaisti. Kā arī atbildot uz rakstiski uzdoto jautājumu 

par aptaujas rezultātu reprezentatīvo raksturu, norāda, ka aptaujas rezultāti tiešām nav uzska-

tāmi par reprezentatīviem, tomēr vienlaikus iegūtā informācija par iedzīvotāju līdzdalības pie-

redzi skatāma kontekstā ar citiem pētījumiem par sabiedrības līdzdalības iespējām.  

K. Zonberga norāda, ka iedzīvotāju pārstāvniecības stiprināšanai ir nozīmīga loma un būtiski, 

ka Valsts kancelejai atvērtās pārvaldības rīcības plāna ietvaros ir iespējas īstenot plānotās ak-

tivitātes plašākas sabiedrības interešu jēgpilnai pārstāvniecībai.  

 

Lēmums: 

Pieņemt zināšanai sniegto informāciju.  

 

Pētnieces I. Mangules prezentācija pieejama Ministru kabineta tīmekļvietnē - 

https://www.mk.gov.lv/lv/media/14862/download?attachment.   

 

2. Jautājums 

Par Memoranda padomes paveikto 2022. gadā un 2023. gada aktivitātēm 

___________________________________________________________________ 

Ziņo: Z. Legzdiņa-Joja 

Izsakās: K. Zonberga, A. Jansone 

 

Z. Legzdiņa-Joja informē par Memoranda padomes darbību 2022. gadā un aktualitātēm 

2023. gadam – Memoranda padomes NVO puses locekļu vēlēšanām, nepieciešamību grozīt 

normatīvo regulējumu –Memoranda padomes nolikumu, kā arī nepieciešamību uzsākt Memo-

randa padomes darba plāna izstrādi nākamajām periodam.  

K. Zonberga vēlas noskaidrot, kāds būtu termiņš Memoranda padomes nolikuma grozījumiem.  

Z. Legzdiņa-Joja pauž viedokli, ka Memoranda padomes nolikuma grozījumiem konkrēts ter-

miņš no Valsts kancelejas puses nav noteikts, ņemot vērā, ka nepieciešams izvērtējums par 

nepieciešamajiem grozījumiem.  

A. Jansone aicina ik pa laikam (katru otro vai trešo reizi) plānot Memoranda padomes sēdes 

klātienē.  

K. Zonberga atbalsta I. Allika rakstiski pausto par neformālas Memoranda padomes sēdes a, 

iespējams, apvienojot ar ikgadējo forumu organizēšanu vienreiz gadā.  

https://www.mk.gov.lv/lv/media/14862/download?attachment
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Lēmums:  

Pieņemt zināšanai Valsts kancelejas pārstāves Z. Legzdiņas-Jojas sniegto informāciju.  

 

Valsts kancelejas prezentācija un kopsavilkums par Memoranda padomes darba plāna īsteno-

šanu pieejami Ministru kabineta tīmekļvietnē – https://www.mk.gov.lv/lv/me-

dia/14904/download?attachment un https://www.mk.gov.lv/lv/media/14907/download?atta-

chment.  

 

3. jautājums 

Par pārstāvja deleģēšanu darbam "Pilsoniskās līdzdalības veicināšanas programma 

diasporas NVO darbības atbalstam" vērtēšanas komisijā 

 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: K. Zonberga  

 

K. Zonberga informē, ka konkursā uz Memoranda padomes deleģētā pārstāvja vietu darbam 

"Pilsoniskās līdzdalības veicināšanas programma diasporas NVO darbības atbalstam" vērtēša-

nas komisijā izsludinātajā pieteikšanās termiņā saņemts viens pieteikums – no Vitas Kalniņas 

(biedrība "Eiropas Latviešu Apvienība"). Memoranda padomes locekļi tiek aicināti balsot.  

 

Lēmums:  

Memoranda padome darbam "Pilsoniskās līdzdalības veicināšanas programma diasporas NVO 

darbības atbalstam" vērtēšanas komisijā  deleģē V. Kalniņu (biedrība "Eiropas Latviešu Apvie-

nība") (Par – 10, pret – 0, atturas – 1).  

 

 

4. jautājums 

Par risinājumu nevalstisko organizāciju deleģēto pārstāvju ES fondu Uzraudzības 

komitejā un apakškomitejās atlīdzības jautājumam 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: D. Rancāne 

Izsakās: K. Zonberga, Ā. Ādlers, H. Beitelis, Z. Pūce, M. Zelmenis, A. Jansone, J. Citskovskis, 

A. Frīdenberga, I. Vaivare, I. Pauloviča, R. Lasmanis, T. Trubača 

 

D. Rancāne informē, ka Finanšu ministrijas ieskatā finansējums nevalstisko organizāciju 

deleģēto pārstāvju ES fondu Uzraudzības komitejā un apakškomitejās atlīdzības jautājumam ir 

jārod šādos resursos: valsts budžeta programmas “NVO fonds” ietvaros, Atjaunošanas un 

noturības fonda projekta, ko gatavo Valsts kanceleja un administrēs Sabiedrības integrācijas 

fonds, ietvaros, kā arī Valsts kancelejas plānoto Eiropas Savienības struktūrfondu projektu 

ietvaros.  

K. Zonberga aicina organizēt diskusiju ar visām pusēm, lai vienoties par dažādo atbalsta veidu 

ietvaros plānoto atbalstāmo aktivitāšu salāgošanu un praktisko piemērošanu. 

D. Rancāne aicina Valsts kanceleju un Sabiedrības integrācijas fondu uzņemties sarunas 

organizēšanu, norādot, ka Finanšu ministrija šobrīd savu viedokli paudusi.  

Ā. Ādlers pateicas Finanšu ministrijai sagatavoto materiālu, un atbalsta sarunas norisi.  

H. Beitelis pauž ieinteresētību sarunas norisei, vienlaikus pauž, ka arī līdz šim investīcijas 

plānotas ciešā sadarbībā ar pilsonisko sabiedrību pārstāvošajām organizācijām. Kā arī norāda, 

ka neskatoties uz finansējuma pieejamību, projektiem ir noteikts īstenošanas ilgums, attiecīgi 

uzskata, ka nevalstisko organizāciju pārstāvju darbības finansējumam ir nepieciešams 

ilgtspējīgs risinājums, kam Valsts kancelejas ieskatā ir jābūt no valsts budžeta finansētam.  

https://www.mk.gov.lv/lv/media/14904/download?attachment
https://www.mk.gov.lv/lv/media/14904/download?attachment
https://www.mk.gov.lv/lv/media/14907/download?attachment
https://www.mk.gov.lv/lv/media/14907/download?attachment
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Z. Pūce informē, ka 2022. gada jūnijā Sabiedrības integrācijas fonds ir iesniedzis papildus lī-

dzekļu pieprasījumu 1,5 milj. EUR apmērā “NVO fonda” esošās darbības stiprināšanai. Kā arī 

norāda, ka NVO fonda 2023. gada konkursā atbalstu finansējuma trūkuma dēļ nesaņēma daudzi 

kvalitatīvi sagatavoti projekti, attiecīgi papildinājums “NVO fondam” 500 000 EUR apmērā, 

par kuru ir saņemts atbalsts, ļautu atbalstīt papildus apmēram 19 projektus (kopējais pieprasī-

jums kvalitatīvajiem projektiem veido 1,2 milj. EUR). Kā arī informē, ka vienlaikus ir saņemta 

informācija no Sabiedrības integrācijas fonda padomes locekļiem, ka iespējama papildus pie-

šķirto līdzekļu novirzīšana citiem mērķiem, piemēram, Memoranda padomes 2018.gadā izstrā-

dātā attīstības modeļa īstenošanai. Norāda, ka ņemot vērā, ka Finanšu ministrija sagaida doku-

mentāciju precīzākai finansējuma sadalei, lūdz nevalstisko organizāciju viedokli par papildus 

piešķirto līdzekļu iespējamo izlietojumu.  

Ā. Ādlers norāda, ka neskatoties iepriekš sniegtās informācijas par “NVO fonda” darbību, 

fokuss jautājumam ir uz finansējuma pieejamību sabiedrības interešu pārstāvniecības 

nodrošināšanai dažādos formātos.  

K. Zonberga norāda, ka jāmeklē sistemātisks risinājums gan “NVO fonda” kapacitātes 

palielināšanai, gan sabiedrības interešu pārstāvniecības nodrošināšanai.  

Z. Pūce uzver, ka Sabiedrības integrācijas fonda darbības formāts ir projektu konkursi, attiecīgi 

esošajā ietvarā tikai projektu konkursu veidā būtu iespējams saņemt atbalstu uzraudzības 

nodrošināšanai.  

M. Zelmenis norāda, ka organizācijām, kas darbojas specifiskā darbības jomā ir neiespējami 

konkurēt ar tām NVO, kuru darbības ieguvumi sabiedrībai kopumā ir augstāk atzīti.  

A. Jansone informē par diskusijām “NVO fonda” stratēģiskās plānošanās komisijā, to skaitā, ir 

aprēķināts nepieciešamā papildus finansējuma apmērs, vienlaikus gan piebilst, ka aprēķinā 

2022. gada pavasarī netika ņemta vērā inflācija, un norāda, ka jāsaglabā “NVO fondam” jau 

piešķirtais un papildus plānotais finansējums, lai stiprinātu pilsoniskās sabiedrības 

organizācijas ilgtermiņā. Uzskata, ka tieši Finanšu ministrijai ir nepieciešams turpināt darbu, 

lai trūkstošo finansējumu atrastu. Kā arī skaidro, ka “NVO fondā” finansējuma trūkuma dēļ 

netika atbalstīti kvalitatīvi projekti.  

Z. Pūce vērš uzmanību, ka risinājums ir jārod, lai Sabiedrības integrācijas fonds varētu Finanšu 

ministrijā iesniegt skaidrojumu par papildus finansējuma izlietošanas mērķiem.  

K. Zonberga norāda, ka atbildi nav iespējams sniegt no nevalstisko organizāciju puses, ņemot 

vērā, ka lēmums jāpieņem skatoties uz situāciju kopskatā.  

J. Citskovskis aicina pieņemt lēmumu, apzinoties, ka neviens risinājums nav ideāls un 

vienlaikus citas alternatīvas varētu būt sliktākas.  

I. Vaivare norāda, ka nav iespējams pieņemt lēmumu, ka papildus finansējums “NVO fondā” 

jebkādi risina situāciju, ņemot vērā, ka projekti “NVO fondā” par 2023.gadu jau ir iesniegti, 

attiecīgi nav iespējams uzskatīt, ka būs iespējams 2023. gadā saņemt atbalstu pārstāvniecības 

nodrošināšanai. Vienlaikus norāda, ka attiecībā uz Valsts kancelejas virzītajām programmām, ir 

iespējams risinājums, ko izstrādā Sabiedrības integrācijas fonds kopā sadarbības partneri no 

nevalstisko organizāciju puses. Kā arī uzsver, ka finansējuma piešķiršana konkursa formātā nav 

lietderīga, ņemot vērā, ka pārstāvis, kas pretendē uz atbalstu, jau ir atrasts atklātā procedūrā.   

A. Jansone lūdz skaidrojumu par iespējamo lēmumu, ko varētu pieņemt Memoranda padome, 

ņemot vērā, ka ir skaidrs, ka “NVO fondā” būtu nepieciešams jauns darbības virziens, lai 

finansētu pārstāvību uzraudzības procesos, ka attiecībā uz 4 milj. finansējumu arī ir skaidras 

turpmākās darbības, kā arī ir skaidrība par ES fondu finansējumu. Uzskata, ka lēmums nav 

nepieciešams.  

J. Citskovskis skaidro, ka atšķiras gan lēmumu saturs un termiņi to pieņemšanai, konkrētajā 

gadījumā, ir skaidrs, ka nav iespējami citi risinājumi, kas risinātu situāciju pilnā mērā.  

I. Vaivare norāda, ka neviena no iespējām vispār neatbilst vajadzīgajam risinājumam, attiecīgi 

lēmums būtu pieņemams par papildus 500 000 EUR “NVO fondā” izlietojumu, tomēr 

nevalstiskās organizācijas vēlētos diskusiju ar plašāku organizāciju loku ārpus Memoranda 
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padomes.  

A. Jansone lūdz sniegt informāciju par nepieciešamo līdzekļu apjomu, aicinot veikt aprēķinus.  

Ā. Ādlers pauž viedokli, ka jāveido speciāla programma Sabiedrības integrācijas fondā dalības 

dažādos uzraudzības formātos finansēšanai.  

I. Pauloviča aicina apsvērt atsevišķas programmas izveidi, kam novirzīt daļu no plānotā 

papildus līdzekļu piešķīruma. Vienlaikus norāda, ka iepriekšējos gadus Valsts kanceleja kopīgi 

ar biedrību “Latvijas Pilsoniskā alianse” sagatavoja prioritārā pasākuma pieteikumu, kurā bija 

ietverti aprēķini.   

M. Zelmenis atkārtoti uzsver, ka regulārā pārstāvniecība nav novērtēja savstarpēja konkursa 

starp NVO ietvaros, jo nav iespējams novērtēt, kura pārstāvniecība ir labāka viena par otru, 

vienlaikus, piemēram, starptautiskā sadarbība varētu būt viens no kritērijiem. 

K. Zonberga izsaka cerību, ka NVO būs iespējas paust viedokli budžeta pieņemšanas procesā.  

Z. Pūce lūdz apstiprinājumu, ka Memoranda padome atbalstītu līdzekļu novirzīšanu dalības 

uzraudzības formātos kā deleģētajiem pārstāvjiem no papildu piešķirtā finansējuma “NVO 

fondam”. 

A. Frīdenberga norāda, ka konkursa kārtībā sadalīt finansējumu pārstāvniecības izdevumu 

segšanai ir neiespējami, jo rada risku, ka vienlaikus kāds ir finansēts un kāds nav.  

Z. Pūce skaidro, ka jārod risinājums Sabiedrības integrācijas fonda resursu lietderīgai 

izmantošanai, proti, šobrīd fonda rīcībā nav cilvēkresursu, lai ar dažādu nodarbinātības līgumu 

formu palīdzību maksātu atlīdzību dalībai uzraudzības formātos.  

A. Jansone norāda, ka ir kategoriski pret papildus finansējuma “NVO fondam” novirzīšanai 

dažādos formātos deleģēto pārstāvju darba apmaksai.  

K. Zonberga skaidro, ka diskusija iepriekš sēdes laikā bijusi par nepieciešamību saglabāt 

papildus finansējumu “NVO fondam” NVO kapacitātes stiprināšanai, vienlaikus meklēt 

resursus atlīdzībai par darbu padomēs, darba grupās u.c.  

A. Frīdenberga pievienojas bažām par neskaidrību, kāds ir iepriekš formulētais viedoklis.  

R. Lasmanis skaidro, ka 2022. gada laikā dažādos formātos bijušas diskusijas par 

nepieciešamību palielināt “NVO fonda” pieejamo līdzekļu apjomu, attiecīgi Sabiedrības 

integrācijas fonds sagatavoja un iesniedza papildus valsts budžeta līdzekļu pieprasījumu. 

Piešķirti 500 000 EUR, kuri tika plānoti “NVO fondam”.  

A. Jansone norāda, ka noņemt finansējumu no “NVO fonda” nav risinājums un aicina pēc 

būtības risināt jautājumu.  

R. Lasmanis norāda, ka Sabiedrības integrācijas fonds pēc diskusijas secinājis, ka jāparedz 

iespēja finansēt darbu padomēs, darba grupās, starptautiskajās organizācijās, attiecīgi plāno šo 

vajadzību ietvert Finanšu ministrijai iesniedzamajā informācijā. Vienlaikus atzīst, ka 

Memoranda padomes diskusijā nav izskanējis konkrēts piedāvājums līdzekļu sadalīšanai.  

T. Trubača informē par informāciju budžeta paskaidrojumiem, kas no Finanšu ministrijas puses 

šobrīd tiek sagaidīti no Sabiedrības integrācijas fonda, norādot, ka par detaļām būs iespējams 

diskutēt vēlāk. 

K. Zonberga vēlreiz norāda, ka nepieciešami aprēķini, lai apzinātu situāciju, un kamēr nav 

skaidrības par nepieciešamo līdzekļu apmēru, nav iespējams diskutēt par risinājumu. 

T. Trubača informē, ka lēmumi valdībā par budžetu ir pieņemti, valsts budžetu plānots tuvākajā 

laikā iesniegt Saeimā.  

J. Citskovskis uzsver, ka ir jābūt skaidrībai par turpmāko rīcību, ņemot vērā, ka papildus valsts 

budžeta finansējums bez jau plānotajiem 500 000 EUR nav iespējams.  

M. Zelmenis norāda, ka nevalstiskās organizācijas līdz šim nav sniegušas informāciju par to 

darbību aprēķiniem nepieciešamajā griezumā, attiecīgi nav zināms nepieciešamā finansējuma 

apmērs, lai vispār lemtu par risinājumu. 

R. Lasmanis apstiprina, ka Sabiedrības integrācijas fonds iesniegs informāciju Finanšu 

ministrijai, paredzot iespēju veidot virzienu valsts budžeta programmas “NVO fonds” ietvaros 

darbības nevalstisko organizāciju īstenotas uzraudzības/ interešu pārstāvniecības finansēšanai, 
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vienlaikus norāda, ka Sabiedrības integrācijas fonds ir aprēķinājis nepieciešamā papildus 

finansējuma apmēru 2022.gada nogalē notikušā konkursa papildu projektu apstiprināšanai.  

K. Zonberga lūdz iesaistītās valsts pārvaldes institūcijas organizēt sarunu par Eiropas 

Savienības struktūrfondu plānoto finansējumu, norādot, ka nevalstiskās organizācijas redz 

iespēju sabiedrības interešu uzraudzību finansēt no šī resursa.  

 

Lēmums:  

Pieņemt zināšanai visu pušu pausto viedokli, kā arī lūgt Sabiedrības integrācijas fondu ietvert 

finanšu plānošanas dokumentos iespēju veidot virzienu valsts budžeta programmas “NVO 

fonds” ietvaros darbības nevalstisko organizāciju īstenotas uzraudzības/ interešu pārstāvniecī-

bas finansēšanai.  

 

Finanšu ministrijas sagatavotā informācija par jautājumu pieejama Ministru kabineta tīmek-

ļvietnē - https://www.mk.gov.lv/lv/media/14901/download?attachment.  

 

6. Dažādi 

_______________________________________________________________ 

Ziņo: K. Zonberga 

Izsakās: A. Frīdenberga, Z. Legzdiņa-Joja 

 

- par pieteikšanās izsludināšanu Memoranda padomes pārstāvja vietai dalībai Valsts sekre-

tāru sanāksmēs un attīstības sadarbības grantu projektu konkursa vērtēšanas komisijā; 

- nākamās sēdes norises laiks un darba kārtība.  

 

Nolemts: 

1) Pieņemt zināšanai, ka Memoranda padomes sekretariāts izsludinās pieteikšanos pār-

stāvja vietai attīstības sadarbības grantu projektu konkursa vērtēšanas komisijā un Me-

moranda padome par pārstāvja deleģēšanu lems rakstiskajā procedūrā, ievērojot Ārlietu 

ministrijas noteiktos termiņus; 

2) Pieņemt zināšanai, ka Memoranda padomes sekretariāts izsludinās pieteikšanās Memo-

randa padomes pārstāvja vietai dalībai Valsts sekretāru sanāksmēs ar padomdevēja tie-

sībām, ņemot vērā, ka līdzšinējais pārstāvis turpmāk vairs nebūs tiesīgs pārstāvēt bied-

rību “Latvijas Pilsoniskā alianse”, kā arī to, ka līdz jauna pārstāvja apstiprināšanai ne-

valstisko organizāciju intereses Valsts sekretāru sanāksmēs pārstāv cits biedrības “Lat-

vijas Pilsoniskā alianse” noteikts pārstāvis; 

3) Pieņemt zināšanai, ka nākamā Memoranda padomes sēde plānota 2023. gada 

22. februārī plkst. 11.00-13.00, tās darba kārtībā iekļaujami ziņojumi jautājumi pēc 

nepieciešamības.  

 

Sēdi slēdz: plkst. 13.24 

 

Sēdes audio ieraksts pieejams Ministru kabineta Youtube kontā:   

https://youtu.be/_Ytw_jVRiBs.         

 

Sēdi vadīja: 

Biedrības "Latvijas Pilsoniskā alianse"  

direktore,  

Memoranda padomes vadītāja vietniece 

 

(paraksts*) K. Zonberga 

Sēdi protokolēja: 

Valsts kancelejas Valsts pārvaldes politikas  (paraksts*) Z. Legzdiņa-Joja  

https://www.mk.gov.lv/lv/media/14901/download?attachment
https://youtu.be/_Ytw_jVRiBs
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departamenta Valsts pārvaldes attīstības  

nodaļas konsultante sabiedrības  

līdzdalības jautājumos 

 
* Dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu 


